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收件人： 陈思敏 <chensimin@cct.cn>;

答复: [External] 产生餐费确认

发件人：Ye, Knight (Bin) <Knight.Ye@crbard.com>   时  间：2017-11-20 16:07

陈经理，
你好，相关款项正确。账号如下：6228480086768404179，叶滨，农业银行
 
发件人: 陈思敏 [mailto:chensimin@cct.cn] 
发送时间: 2017年11月20日 15:59
收件人: Ye, Knight (Bin)
主题: [External] 产生餐费确认
 
Caution: This email came from outside Bard. Do not open attachments or click on links if you do not recognize
the sender.

 

叶滨经理：
    您好！
    贵司于6月4日湛江举办会议，“粤路粤行”血管通路学术沙龙，垫付产生餐费（湛江市御城山庄酒店管理有限公
司3480元），酒水（广东天河城百货有限公司4960元），请确认并提供帐号，谢谢。
 
 

 
康辉集团国际会议展览有限公司-北京/上海/成都/广州

COMFORT INTERNATIONAL M.I.C.E. SERVICE CO., LTD.

陈思敏  SAMMIE CHEN
 

电话／+ 86 (20) 8380 0813 

传真／+ 86 (10) 8380 0480

手机／+ 86 138027 91702

网址 / http://www.cct.cn/mice/
 

Confidentiality Notice: This e-mail and any attachments are intended only for the use of those to whom it is addressed and may
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review, use, retention and/or distribution is strictly prohibited. If you are not the intended recipient, please contact the sender by

reply e-mail and destroy all copies of the original message and any attachments.[v1.0]

打印此页 关闭此页

http://www.cct.cn/mice/

